
烘干机、上海烘干机 三赛

产品名称 烘干机、上海烘干机 三赛

公司名称 上海三赛机电有限公司

价格 .00/个

规格参数 品牌:三赛
型号:02021
规格:1212

公司地址 上海市崇明县新河镇新申路921号

联系电话 13916230908 13916015860

产品详情

品牌 三赛 型号 02021
规格 1212 功率 3000（w）
转速 6000（r/min） 水分蒸发量 500（kg/h）



perfect service,she is expecting to devote herself to china’s fs developing constructions with her more than ten

years’ accrmulation of techno-logical experience and achievements.

上海三赛机电有限公司(ccc流水线)企业简介

 中国，一个拥有悠久历史的古老中国，正如觉醒的巨人，随着时代的转轮朝前大步迈进，创造出

惊人的显著进步。 ccc科技，一个由中国人创办经营的新科技实体。十多年来，一直致力于发展fa（

factoryautomation-工厂自动化）领域相关产品，目前产制的各项产品广泛应用于各大产业，已成为

业界知各品牌。ccc的经营哲学是“以人为本，诚信笃实，进取创新，开拓经营”。她拥有庞大的市

场网络和完善的服务体系，正期许以过去十多年来累积之技术经验与经营成果，长程投入中国fa领

域的发展建设。

a beief inieoduction of the enterpeice

 china,an ancient country with a long history’is striding forward along with the time and progressing

remarkably like an awaken giant. ccc,a new scientific and technological entity established and managed by the

chinese,has been devoted to the development of productions related to factory automation field for more than

ten years,her present productions have been used extensively in all big industries and she has become a

famousebrsnd in the proand in the proffssion. ccc’s managing theories are:“based on talents,to be honest and

reliable,make progress and innovations,and pioneering manage-ment”she has a large market and providrs
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